

UNDER THE MOONLIGHT

圓月下 嗜圓悅



THE PENINSULA



Under the soft, silvery light of a full moon, a story unfolds — one of unity, celebration, and the timeless magic that only the Mid-Autumn Festival can tell.

At the heart of this celestial celebration stands The Peninsula's Mini Egg Custard Mooncakes, accompanied by our new novelty creations in unparalleled flavours and textures. Immerse in a narrative of exquisite taste from The Peninsula and create memories under the moonlight that linger long after the night ends.

滿月的柔和銀光，訴說着一個關於團聚、喜慶的不朽動人故事，正是中秋獨有的優美傳承。

如中秋滿月般豐饒迷人且備受推崇的半島奶黃月餅，伴隨匠心呈獻的嶄新口味，一再為中秋營造一試傾心的味覺享受。在迷人圓月下，細嚼品味非凡的半島中秋月餅與精緻美點，締造賞心悅目的永誌難忘回憶。



Made in Hong Kong



With creamy, rich custard filling and a fragrant buttery crust, The Peninsula's legendary egg custard mooncakes are a desirable favourite for decades.

半島原創經典奶黃月餅糅合酥化牛油外層與濃郁柔滑奶黃，不朽風味成為中秋團圓的品味標誌。

## MINI EGG CUSTARD MOONCAKES

### 迷你奶黃月餅

Mini Egg Custard Mooncake - 8 pieces  
迷你奶黃月餅八個

£ 70 英鎊

Dimension 尺寸：  
20 x 20 x 8 cm 厘米



## ASSORTED MINI MOONCAKES

### 迷你雙輝月餅

Mini Egg Custard Mooncake - 4 pieces  
迷你奶黃月餅四個

Mini White Lotus Seed Paste Mooncake  
with Yolk - 4 pieces  
迷你蛋黃白蓮蓉月餅四個

£ 75 英鎊

Dimension 尺寸：  
20 x 20 x 8 cm 厘米





The Peninsula reveals new exceptional flavours of mooncake - the exclusive blend of eight types of nuts with zesty fruits and sea salt, bringing an unforgettable and indulgent taste that lingers in your memory.

半島呈獻全新果仁月餅，以八種精選果仁配清新水果與海鹽，口感味道層次分明，令人垂涎欲滴，在明月夜色下一吃難忘。

## MINI MOONCAKES WITH NUTS NEW

### 迷你果仁月餅

Mini Candied Kumquat Pineapple Paste Mooncake with Mixed Nuts - 3 pieces  
迷你八仁蜜饯柑橘鳳梨月餅三個

Mini Sea Salt Egg Custard Mooncake with Macadamia Nuts - 3 pieces  
迷你夏威夷果仁海鹽奶黃月餅三個

£ 69 英鎊

Dimension 尺寸：  
27.2 x 20 x 4.3 cm 厘米





Made with French couverture, savour two distinct flavours with velvety toffee and fudgy brownie enclosed in a chocolate crust - a modern twist to The Peninsula signature mooncake for a full moon celebration brimming with cocoa delights.

以醇厚柔滑的法國朱古力製造，為經典半島月餅注入時尚氣息。以朱古力外層包裹軟心拖肥與濃郁布朗尼的精彩口味，締造醇香可可風味的迷人月夜。

### MINI CHOCOLATE EGG CUSTARD MOONCAKES

#### 迷你朱古力奶黃月餅

Mini Chocolate Egg Custard Mooncake with Toffee Filling - 2 pieces  
迷你朱古力軟心拖肥奶黃月餅兩個

Mini Chocolate Brownie Egg Custard Mooncake - 2 pieces  
迷你朱古力布朗尼奶黃月餅兩個

**£ 45** 英鎊

Dimension 尺寸：  
16.1 x 16.1 x 4.5 cm 厘米



# THE PENINSULA

BOUTIQUE & CAFÉ

The Peninsula London, 1 Grosvenor Place, London SW1X 7HJ

Tel 電話 : +44 (0)20 8138 6888  
Email 電郵 : plnboutique@peninsula.com  
Website 網頁 : peninsulaboutique.com  
Instagram : @thepeninsulalondonhotel

Terms and Conditions 條款及細則

- Pictures for reference only.
- Peninsula Merchandising Limited reserves the right to make the final decision.
- 圖片僅供參考。
- 半島商品有限公司保留最終決定權。

Operated by Peninsula Merchandising Limited

由半島商品有限公司經營

